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Aularge! commandement pour faire carter une embarcation qui veut accoster ou
pour chasser un bateau du port commandement d une sentinelle pour signifier
guelqu un de s loigner Dfinition exemples et prononciation delarge Qui a une

tendue suprieure la moyenne dans le The meaning ofLARGEIs exceeding most other
things of like kind especially in quantity or size big

How to uselargein a sentence Dfinition deLARGE Qui a une dimension dtermine dans
le sens de la largeur par opposition Long Haut ou Profond It is alargedictionary
covering thousands of words. C est un dictionnaire complet qui comprend des

milliers de mots

This is a verylargeproject which will affect hundreds of people. C est un trs
gros projet qui concerne des centaines de personnes

Most pro basketball players are verylarge Large abbreviation L is a size of
clothing or other product that is bigger than average Dfinition delarge qui a
une grande dimension dans le sens de la largeur

Dcouvrez les significations exemples conseils dutilisation prononciation
domaines et mots associs

Dcouvrez des expressions comme aularge enlarge grand large Synonyms large big
great These adjectives mean being notably above the average in size or magnitude
alargesum of money a big red barn a great ocean liner Origine Pour comprendre |
expression il faut partir trs loin en mer

Lelargeest en effet la haute mer celle que | on aperoit peine depuis le rivage
Alargething or person is greater in size than usual or average. The pike lives
mainly inlargerivers and lakes. In thelargestroom about a dozen children and
seven adults are sitting on the carpet

He was alargeman with thick dark hair.
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